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Protokół Nr  XIX / 2004 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 26 maja  2004 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 26 maja  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie  18.00 
 
Obrady  XIX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, 
przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokółu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Protokół  Nr XVIII / 18 / 2004 XVIII  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia   29 kwietnia  2004 roku został przyjęty jednogłośnie . 
 
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał  porządek obrad   
XIX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego.  
 
Nie wniesiono, żadnych uwag i zmian. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie –19 obecnych -  przyjęła następujący porządek 
obrad: 
  
 
1. Sprawy regulaminowe: 

1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2 Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3 Przyjęcie porządku obrad.  
4 Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5 Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu. 
6 Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy między sesjami. 
7 Analiza i ocena realizacji  zadań Powiatu w zakresie polityki prorodzinnej i 

pomocy osobom niepełnosprawnym. 
8 Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań Powiatu w zakresie geodezji, 

kartografii i katastru. 
9 Przyjęcie informacji o zasobach i stanie mienia Powiatu. 
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10 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2005 rok. 

11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały Nr XVII /77/2004 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2004 rok. 

12 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. 

13 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat stawek za zajęcie pasa 
drogowego. 

14 Przyjęcie informacji o stanie  realizacji  zadań wynikających ze Strategii 
Rozwoju Powiatu. 

15 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego SPZOZ w Wągrowcu za 2003 rok. 

16 Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków pracy i płacy 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

17 Interpelacje i zapytania. 
18 Wnioski i oświadczenia radnych. 
19 Zakończenie obrad XIX sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
Ad.1 
 
Jak wyżej 
 
 Ad.2 i 3 
 
Jak  wyżej. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między sesjami: 

- Uczestniczył w uroczystej Sesji Rady Miasta Wągrowiec z okazji 
przystąpienia Polski do Unii Europejskiej, 

- uczestniczył w obchodach  80-lecia Ochotniczych Straży Pożarnych w 
Międzylesiu, na której to imprezie nadano Sztandar dla OSP oraz  
przekazano strażacki wóz bojowy, 

- uczestniczył w uroczystym wręczeniu flagi gminie Mieścisko i 
odsłonięciu tablicy pamiątkowej przed  Urzędem Gminy w Mieścisku, 

- wziął udział w otwarciu  tzw:. „ niebieskiego pokoju” w Gołańczy, 
- wziął udział w obchodach Dnia Strażaka, które odbyły się w Bliżycach 

gm. Skoki, 
- uczestniczył w posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu. 
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Ad.5 
 
Starosta Wągrowiecki – Józef Sulikowski  poinformował radnych  o pracy 
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego : 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XVIII Sesji  w dniu  29 kwietnia   2004 

roku podjęła 2 uchwały  . 

 
I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób realizacji: 

 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie otrzymało do realizacji: 
 

• Uchwałę Nr XVIII / 78 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia               
29 kwietnia   2004 roku w sprawie przyjęcia do realizacji programu 
działań na rzecz wyrównywania szans osób niepełnosprawnych w 
zakresie rehabilitacji społecznej, zawodowej, zatrudniania i przestrzegania 
praw osób niepełnosprawnych w powiecie wągrowieckim pn.: „Nie jesteś 
inny”. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli  w 
Poznaniu celem zaopiniowania.  

 

Biuro Rady otrzymało do realizacji: 
 

• Uchwałę Nr XVIII / 79 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia               
29 kwietnia  2004 roku w sprawie  udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu Wągrowieckiego. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru 
i Kontroli  w Poznaniu celem zaopiniowania i  przesłano do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Pile .  

 
II Zarząd Powiatu w okresie między 29 kwietnia  2004 roku , a 18 maja   
2004 roku , odbył 3  posiedzenia , na których rozpatrzył  następujące 
zagadnienia: 
 

• Wstępnie zapoznał się z projektem miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Wągrowca. 

• Negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Rejonowego Przedsiębiorstwa 
Melioracyjnego w Wągrowcu  o odstąpieniu od naliczania opłat za zajęcie 
pasa drogowego.  

• Negatywnie rozpatrzył wniosek I Liceum Ogólnokształcącego w 
Wągrowcu o wyrażenie zgody na wynajem pomieszczeń dla gimnazjum. 

• Zapoznał się z informacją o wynikach ankiet przeprowadzonych wśród 
młodzieży szkolnej o używaniu narkotyków. 
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• Pozytywnie rozpatrzył wnioski o przyznanie Nagrody Herbu Powiatu 
Wągrowieckiego Panu Januaremu Bątkiewiczowi i Panu Eugeniuszowi 
Decowi. 

• Zapoznał się ze zmianami w przepisach prawa z zakresu zadań 
realizowanych przez Powiat. 

• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął następujące  uchwały. 
 

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy  dla 
terenu położonego w Skokach przy ul. Rakojedzkiej, obejmującego 
działkę nr ewidencyjny gruntu 779/4 w zakresie budowy budynku 
garażowego.  

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy  
dotyczącej lokalizacji budynku mieszkalnego i zbiornika 
bezodpływowego na nieczystości bytowe na działce nr 160/8 położonej 
we wsi Wiatrowo gm. Wągrowiec.   

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy  dla 
terenu położonego w Kakulinie obejmującego działkę nr ewidencyjny 
gruntu 80/4 w zakresie zmiany sposobu użytkowania budynku 
gospodarczego na przetwórnię mięsną o docelowym przerobie 3,5 t na 
tydzień.  

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy dla 
terenu położonego w Skokach Karolewie obejmującego działkę nr 
ewidencyjny gruntu 1228 w zakresie rozbudowy budynku rekreacji 
indywidualnej.    

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy dla 
terenu położonego w Potrzanowie gmina Skoki, obejmującego działkę nr 
ewidencyjny gruntu 2/3 w zakresie budowy budynku mieszkalnego oraz 
budynków gospodarczo - garażowych.  

• W sprawie uzgodnienia  projektu decyzji o warunkach zabudowy dla 
terenu położonego w Skokach przy ul. Parkowej, obejmującego działkę nr 
ewidencyjny gruntu 113/2 w zakresie inwestycji polegającej na budowie 
budynku mieszkalnego oraz gospodarczego.  

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w 
Wągrowcu. 

• W sprawie ogłoszenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na 
stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 
Antoniewie. 

 
Zarząd Powiatu między 18 maja  2004r , a 26 maja   2004 r. odbył                          
1 posiedzenie, na którym rozpatrzył następujące zagadnienia: 
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• Ustalił przedstawiciela powiatu wągrowieckiego na Walne Zgromadzenie 

Akcjonariuszy Funduszu Rozwoju i Promocji Województwa 
Wielkopolskiego S.A. 

• Zapoznał się z  informacją o arkuszach organizacyjnych szkół. 
• Wyraził zgodę Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu  

na przeprowadzenie postępowania przetargowego dotyczącego 
wykonania termomodernizacji budynków szkoły. 

•  Zapoznał się ze zmianami w przepisach prawa z zakresu zadań 
realizowanych przez powiat. 

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych . O sposobie rozpatrzenia 
wniosków właściwe Komisje zostaną poinformowane odrębnym pismem. 

 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął następujące  uchwały. 
 

• W sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy terenu 
działek nr 947 i nr 1632/11 położonych w Wągrowcu przy ul Kcyńskiej 
dotyczącej przebudowy zjazdu z drogi wojewódzkiej nr 241 na działkę         
nr 1632/11 z przebudową fragmentu ul. Kcyńskiej. . 

• W sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy terenu 
działki nr 956 położonej w Wągrowcu przy ul.Brzozowej 81 dotyczącej 
lokalizacji domu jednorodzinnego wraz z wydzieleniem działki.  

• W sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy terenu 
działki nr 120 /13  położonej w Wągrowcu przy ul. Konwaliowej   
dotyczącej lokalizacji  domu jednorodzinnego wolnostojącego . 

• W sprawie  harmonogramów realizacji zadań wynikających z 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

• W sprawie  uchwalenia harmonogramu dochodów i wydatków powiatu na 
miesiąc czerwiec 2004 roku.  

• W sprawie korekty  dochodów i wydatków powiatu za miesiąc kwiecień 
2004roku.  

• W sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 
konkursu wyłaniającego kandydata na stanowisko dyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie. 

 
Ad.6 
 
Pan Jacek Brzostowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zdał sprawozdanie  
z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie 
odbyła 1 posiedzenie  na którym  zajmowała się analizą  i kontrolą wykonania 
remontu Wydziału Komunikacji . 
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Pan Tomasz Kranc  Członek Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii 
Rozwoju Powiatu  przedstawił sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie 
międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie  na którym    
opiniowała materiały na sesje i wypracowała  wnioski.  
 
Pani Teresa Walewska Sekretarz  Komisji  Edukacji Kultury Sportu i Turystyki  
zdała sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami . 
Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których omówiła  realizację 
planu zamierzeń w zakresie zapobiegania przestępczości młodzieży w 
placówkach podległych powiatowi i współpraca z Kuratorskim Ośrodkiem 
Pracy rok oraz opiniowała materiały na sesję.  
 
Pan Ryszard Cieśliński Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  
zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 2 posiedzenia w tym jedno wspólne z Komisją Zdrowia 
Polityki Społecznej i Rynku Pracy,  na których   zapoznała się z informacją o 
problemach uzależnień w Powiecie Wągrowieckim - analiza wyników ankiet 
zamknięcia 4-letniego cyklu badań, wnioski, profilaktyka, oceniała 
funkcjonowanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej i Komendy 
Powiatowej Policji , opiniowała materiały na sesje oraz wypracowywała 
wnioski.  
Ponadto Przewodniczący Komisji uczestniczył w innych spotkaniach poza 
posiedzeniami Komisji branżowej.  
 
Pan Lech Pluciński  Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie 
międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia w tym jedno 
wspólne z Komisją Bezpieczeństwa i Komunikacji, na których   zapoznała się z 
informacją na temat problemów uzależnień w Powiecie Wągrowieckim - analiza 
wyników ankiet zamknięcia 4-letniego cyklu badań, wnioski, profilaktyka,  oraz  
opiniowała materiały na sesję. 
  
Ad.7 
 
Pani Jolanta Kalka   podinspektor w  Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  
zreferowała temat dot. analizy i oceny zadań Powiatu w zakresie polityki 
prorodzinnej i pomocy osobom niepełnosprawnym. Powiedziała m.in. co leży w 
kompetencji realizacji przez PCPR w tym zakresie. 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz zauważyła, że temat ten był tematem 
omawianym na posiedzeniu Komisji i wątpliwości jakie były zostały wyjaśnione 
na Komisji, materiał przez Komisje został zaakceptowany. 
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Radny Lech Pluciński wyjaśnił, że Komisja Zdrowia po przeanalizowaniu 
materiału, uważa że następuje poprawa w realizacji zagadnienia. Ważną sprawą 
jest to , aby była pomoc rodzinna, dobrze jest też , że mamy te organizacje  
pozarządowe, które na co dzień te zadania  wykonują. 
 
Radny Pluciński zgłosił wniosek , aby PCPR wydało informator gdzie i kiedy 
należy się zwrócić o pomoc. 
 
Radna Irena Wojewódzka Kucz wyjaśniła, że Stowarzyszenie   Na Rzecz 
Chorych Niepełnosprawnych i Ich Rodzin” Rehabilitacja” plus Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie wydało już taki informator. 
 
Przewodniczący Rady  powiedział , że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 
zakresie  polityki prorodzinnej  i pomocy osobom niepełnosprawnym wywiązuje 
się na poziomie zaspokajania  tychże osób. 
Analiza i ocena realizacji zadań Powiatu w zakresie polityki prorodzinnej i 
pomocy osobom niepełnosprawnym  stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad.8 
 
Pan Sławomir Brodowski  Kierownik Wydziału Geodezji , Katastru i 
Gospodarki Nieruchomościami przedstawił  informację na temat stanu i 
realizacji zadań Powiatu w zakresie geodezji kartografii i katastru. 
 
Nie było zapytań. 
 
Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.9 
 
Pan Sławomir Brodowski  Kierownik Wydziału Geodezji , Katastru i 
Gospodarki Nieruchomościami przedstawił  informację o zasobach i stanie 
mienia powiatu. Omawiany temat wspomagany był  prezentacją w celu 
zobrazowania  mienia jakie posiada powiat. 
 
Radny Tadeusz Synoracki zgłosił zapytanie  skąd różnica w wartościach 
niektórych obiektów , a podobnych metrażem do siebie? 
 
Pan Brodowski wyjaśnił, że wartość księgowa jest inna niż   wyceniana i stąd ta 
różnica. 
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Radny Andrzej Słoma , również zwrócił się z zapytaniem  dot. różnicy  w 
wartościach. 
 
Radny Jerzy Springer zgłosił zapytanie , iż w przedstawionej prezentacji 
powinna znaleźć się klauzulka: mianowicie  budynek przy SPZOZ  
zamieszkiwany przez lokatorów czyją jest własnością i czyją własnością są 
mieszkania? Ponadto prosił, aby udzielić wyjaśnienia  co z tym budynkiem 
zamierza się zrobić? 
 
Pan Brodowski wyjaśnił, że  właścicielem budynku jest Powiat. 
 
Radny Ryszard Cieśliński zgłosił zapytanie czy już coś wiadomo i czy są jakieś 
działania dotyczące podatku kastralnego ponieważ media podają , że podatek 
taki ma wejść w życie już od 2008 roku? 
 
Pan Brodowski wyjaśnił, że z informacji wynika, że podatek  będzie się 
kształtował w wysokości 30%, 50% i 80%. W tej chwili trwają rozmowy i nie 
wiadomo jeszcze jakie przyjmą kryteria  wyceny i nie wiemy jaka opcja zostanie 
wybrana. 
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz  poinformowała , że Komisja  Finansów 
omawiała szczegółowo dany temat  wypracowała wnioski i wnioski te Komisja 
podtrzymuje. 
 
Radny Lech Pluciński  zgłosił  - chce wrócić jeszcze do klauzulki, że budynek 
jest własnością powiatu , a  gospodaruje ZOZ  i dopłaca, więc może warto 
byłoby zastanowić się  co zrobić z tym budynkiem? 
 
Radna Wojewódzka - Kucz  zwróciła uwagę , że gdyby myśleć o sprzedaży to 
należy się wstrzymać bo możemy stracić. 
 
Informacja o zasobach i stanie mienia Powiatu stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
 
Obydwie informacje, które zostały przedstawione przez Kierownika 
S.Brodowskiego  Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie-19 za, o wstrzymujących, 
0- przeciw. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy. 
 
Ad.10 
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Pani Danuta Królczyk skarbnik powiatu przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego przychodów i wydatków 
Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 
na 2005 rok. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia projektu planu finansowego 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2005 rok głosowało :  19- za,  przeciwnych 
- 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
 
Uchwała NR XIX /80 / 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja 2004 r. w sprawie  zatwierdzenia projektu planu finansowego 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2005 rok  stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad.11 
 
Pani Danuta Królczyk skarbnik powiatu przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr XVII /77/ 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego 
na 2004 rok. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVII /77/ 2004 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2004 rok głosowało :  19- za,  
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
Uchwała NR XIX /81/ 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja 2004 r. w sprawie w sprawie  zmiany uchwały Nr XVII /77/ 2004 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2004 rok  stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad.12 
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Pani Danuta Królczyk skarbnik powiatu przedstawiła projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 
 
Nie zgłoszono żadnych  zapytań. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia  kredytu długoterminowego   
głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
 
Uchwała NR XIX / 82 / 2004  Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja  2004 r., w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego  stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.13 
 
Pan Wacław Ptak Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 
zreferował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  wysokości opłat stawek za 
zajęcie pasa drogowego. 
 
Radny Andrzej Słoma zgłosił zapytanie czy w drogach publicznych, 
wojewódzkich są usunięte reklamy firm, które już nie istnieją? Kto jest 
zobowiązany do usuwania tych reklam? 
 
Dyrektor Ptak wyjaśnił, że duże zainteresowanie jest przy drogach 
wojewódzkich . A zdejmować reklamy firm nie istniejących powinny być 
zainteresowane same firmy i  zarządy dróg. 
 
Radny Wojciech Ćwik zwrócił się z zapytaniem, co zaliczamy do pasa 
drogowego? 
 
Dyrektor Ptak udzielił odpowiedzi, że  pas drogowy to pasy przy drogach i 
rowy. 
 
Radny Lech Pluciński  zapytał czy  za płotki  przeciwśnieżne poza pasem 
drogowym nie należy się odpłatność? 
 
Dyrektor Ptak wyjaśnił, że nie,  ponadto  Zarząd Dróg  daje nawet takie płotki 
za darmo. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
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Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wysokości opłat stawek za zajęcie pasa 
drogowego   głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
Uchwała NR XIX / 83 / 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja  2004 r., w sprawie  wysokości opłat stawek za zajęcie pasa drogowego  
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 14 
 
Wicestarosta Michał Piechocki  przedstawił informację o stanie realizacji zadań 
wynikających ze Strategii Rozwoju Powiatu. Przypomniał, że zgodnie z  
podjętym stanowiskiem rady na poprzedniej sesji , jest to sprawozdanie z  
programu jaki został podjęty prze Radę Powiatu w 2001 roku. Zadanie zawarte 
w sprawozdaniu będziemy realizować w mirę posiadanych środków i 
pozyskanych funduszy strukturalnych. 
Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 15 
 
Wicestarosta Michał Piechocki przedstawił  projekt uchwały  w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SPZOZ  w Wągrowcu za 
2003 rok.  
Nie zgłoszono żadnych  zapytań. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego SPZOZ  w Wągrowcu za 2003 rok  głosowało :  19- za,  
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
 
Uchwała NR XIX / 84 / 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja  2004 r. w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
SPZOZ  w Wągrowcu za 2003 rok   stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad 16 
 
Przewodniczący Rady Powiatu zreferował projekt uchwały w sprawie określenia 
warunków pracy i płacy Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 
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Nie zgłoszono żadnych  zapytań. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia warunków pracy i płacy 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  
wstrzymało się od głosu - 0. 
 
 
Uchwała NR XIX / 85 / 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 maja  2004 r. w sprawie  określenia warunków pracy i płacy Powiatowego 
Rzecznika Konsumentów  stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 17 
 
Radny Wojciech Ćwik zgłosił wniosek w imieniu Rad Sołeckich Grylewo i 
Laskownica o utwardzenie drogi powiatowej w miejscowości Grylewo –
Laskownica, gdyż droga ta w pewnych okresach czasu jest trudna do przejazdu, 
tym bardziej, że  od kwietnia br. ograniczono ruch komunikacyjny / szynowy/ i 
ludność zamieszkująca dane wsie naprawdę ma bardzo utrudniony dojazd do 
innych miejscowości, szczególnie, gdy utrzymują się intensywne i długotrwałe 
opady deszczu. 
 
Ponadto Rady Sołeckie tychże wsi, wnoszą o przeprowadzenie wizji lokalnej na 
ww drodze z przedstawicielami Zarządu Powiatu, może to spowoduje o 
pozytywnym rozpatrzeniu powyższej sprawy. 
 
Ad.18 
 
Radny Jerzy Springer  jako mieszkaniec ul. Bobrownickiej w Wągrowcu 
zwrócił się z apelem do Rady Powiatu o pomoc w kwestii podłączenia energii 
elektrycznej do domów nowo wybudowanych, gdyż energetyka  widzi jakieś 
przeszkody w podłączeniu sieci energetycznej do kilku domów na tej ulicy.  
Martwi mnie to, że  w dobie wejścia do Unii Europejskiej, monopolista jak zwą 
zakłady energetyczne może narzucać swoją wolę i najwyższy czas , aby to się 
zmieniło, poza tym wspólne działania i apele może spowodują o pozytywnym  
rozstrzygnięciu tej kwestii. 
 
Radny Tadeusz Synoracki ,  jako pracownik zakładu energetycznego, wyjaśnił , 
jakimi kryteriami  kieruje się zakład energetyczny i jakie wymogi trzeba 
spełniać w kwestii podłączenia energii, szczególnie w nowo budowanych 
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domach  i być może  niemożliwe jest podłączenie energii do tych domów , gdyż 
nie spełniają wymogów dostosowujących do podłączenia  energii, być może jest 
jakaś inna przyczyna np.  nie można usytuować  transformatora przekazującego 
energię do domów. 
 
Ad 19 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego zamknął obrady XIX  Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
            Protokolantka 
................................................. 
        / Mariola Substyk / 
 
 
        Sekretarz  Rady        
   Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                                     
 
  ..... ................................... 
      / Wojciech Ćwik /                                       
                                                                          Przewodniczący 

Rady Powiatu Wągrowieckiego 
 

.......................................................... 
 / Andrzej Bielecki / 

 

 


